

After the success of *Cry Woman*, Liu Bingjian presents audiences with another superb bouquet of perspectives on Chinese contemporary life. *Plastic Flowers* is a complex and disquieting look at the brightly coloured, synthetic facade of a fast-changing society where the stability of individual identity is under threat. Revolving around the shaky business of a small, privately-owned plastic flower factory, the story follows widow Chun Hua (Liu Xiaoqing), shy and introverted Qiusheng (Min Xiding) and sly flower designer Mr. Wang (Yin Zhi) as they engage in a triangular relationship with a devastating outcome.

*Après le succès de Cry Woman, Liu Bingjian offre au public un autre superbe bouquet de perspectives sur la vie chinoise contemporaine. Plastic Flowers jette un regard alarmant sur une société chinoise changeante aux couleurs vives et aux façades synthétiques où la stabilité de l'identité est menacée. L'histoire se déroule principalement autour d'un propriétaire d'une petite usine de fleurs en plastique. Le film suit une veuve Chun Hua (Liu Xiaoqing), la timide et introvertie Qiusheng (Men Xiding) et le sournois dessinateur de fleur Mr. Wang (Yin Zhi). La relation entre les trois mène à un dénouement dévastateur.*

**FOREIGN SALES AGENT/VENTES À L'ÉTRANGER:** Asparas Films, 8220 Jones Road, Suite 311, Richmond BC V6Y 3Z7 Canada. T (604) 207-7789 F (604) 278-6959 [asparasfilm@yahoo.com](mailto:asparasfilm@yahoo.com)